

Maladies Contagieuses: No 40.
 Alarmes: No 27.
 Alarmes: No 26.
 Police: Nos 64, 65, 66.
 Hygiène et Statistique: No 4.
 Parcs (Parc LaFontaine): Nos 82, 86.
 Edifices Municipaux: No 81.
 Inspection des Bâtisses: Nos 10, 11.
 Parcs (Parc LaFontaine): No 82.
 Parcs (Parc LaFontaine): Nos 83, 84.
 Parcs (Parc Mont-Royal): Nos 16, 17.
 Edifices Municipaux: Nos 79, 80.
 Marchés: Nos 38, 39.

3.—Soumis le rapport sur le service des tramways pour la semaine finissant le 10 avril 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recevoir ledit rapport.

4.—(26522) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, sur l'avis donné par la "Montreal Light, Heat & Power" de son intention d'installer des poteaux, dans certaines rues.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil l'octroi de l'autorisation demandée, aux conditions ordinaires.

5.—(26498) Soumis un rapport du Département en Loi, sur le protêt de la "Montreal Public Service Corporation" au sujet des conduits souterrains.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De transmettre ledit protêt à la Commission des Services Electriques.

6.—(25767) Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant de la Voirie, au sujet de l'ouverture des rues Boyce et Ontario, dans le quartier Mercier.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Président du Bureau des Estimateurs, pour avoir l'évaluation municipale des terrains à acquérir, pour l'ouverture desdites rues.

7.—Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant de la Voirie, en réponse à une interpellation de l'Echevin Dubois, en date du premier avril, concernant la rue Saint-Patrice et le Boulevard Monk.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil.

8.—(25722) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, au sujet de la construction d'un kiosque de cochers, sur la rue Saint-Viateur.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Contrôleur et Auditeur, avec prière d'indiquer un virement à faire, en vue de la construction des kiosques de cochers demandés, à plusieurs endroits de la Ville.

9.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De nommer M. T. Trudeau, Inspecteur des Travaux de la construction de la Bibliothèque Civique, avec un salaire de \$30 par semaine, et M. Maurice Marcelot, Assistant-Inspecteur et commis de l'inspecteur, avec un salaire de \$20 par semaine, dès que leurs services seront requis par l'Architecte.

10.—(26052) Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant de la Voirie, informant le Bureau que la Ville a pris possession de la partie récemment expropriée de la rue Hutchison.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Contagious Diseases: No. 40.

Alarms: No. 27.

Alarms: No. 26.

Police: Nos. 64, 65, 66.

Hygiene and Statistic: No. 4.

Parks (La Fontaine Park): Nos. 82, 86.

Municipal Buildings: No. 81.

Building Inspection: Nos. 10, 11.

Parks (La Fontaine Park): No. 82.

Parks (La Fontaine Park): Nos. 83, 84.

Parks (Mount Royal Park): Nos. 16, 17.

Municipal Buildings: Nos. 79, 80.

Markets: Nos. 38, 39.

3.—Submitted the report on the Tramway service for the week ending on the 10th April 1915.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be received:

4.—(26522) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer on the notice given by the Montreal Light, Heat & Power Co. of its intention to erect poles on certain streets.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said authorization be granted, on the usual conditions.

5.—(26498) Submitted a report from the Law Department, on the protest from the Montreal Public Service Corporation re underground conduits.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Electric Service Commission.

6.—(25767) Submitted a report from the Superintending Engineer of the Road Department, anent the opening of Boyce and Ontario streets, in Mercier Ward.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Board of Assessors, with instructions to prepare a statement showing the assessed value of the lots to be acquired for the opening of said streets.

7.—Submitted a report from the Superintending Engineer of the Road Department, in reply to a question put by Ald. Dubois on the 1st April, anent St. Patrick street and Monk Boulevard.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be transmitted to Council.

8.—(25722) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the construction of a kiosk for cabmen, on St. Viateur street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the City Comptroller and Auditor, with a request that he indicate the variations required to be made for the construction of the various cabmen kiosks asked for in several places of the City.

9.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That Mr. A. Trudeau be appointed Inspector of the construction works at the Civic Library, at a salary of \$30 per week, and that Mr. Maurice Marcelot be appointed Asst.-Inspector and Clerk of the Inspector, at a salary of \$20 per week, as soon as their services are required by the Architect.

10.—(26052) Submitted a report from the Engineer Superintendent of the Road Department, informing the Board that the City has taken possession of that part of Hutchison street recently expropriated.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was